
Z á p i s n i c a 

 

 z rokovania riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce P r i e k o p a, okres Sobrance, 

konaného dňa: 08.12.2023, o 18.30 hod., v kancelárií obecného  úradu Priekopa  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1.  Zahájenie rokovania: 

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Priekopa, Ing. Peter  

S e k e r á k. V  tomto bode starosta obce privítal prítomných na zasadnutí OZ,  predniesol  program 

rokovania, ktorý  bol prítomnými poslancami schválený.                                                                                           

     Prítomní:  - podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou tejto zápisnice.                                        

                                                                                              predkladá: starosta obce 

 

2.   Schválenie overovateľov  zápisnice a menovanie zapisovateľa: 

      V danom bode boli jednomyseľne schválení overovatelia zápisnice: 

      - p. Monika Hostovičáková  a  p.  Jana Chomičová 

      -  za zapisovateľa bola menovaná Johana Sekeráková  pracovníčka obce. 

                                                                                             predkladá: starosta obce  

 

3.   Schválenie programu rokovania 

       Obecné zastupiteľstvo program rokovania schválilo  

4.  Kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 13.10.2023 

     Obecné zastupiteľstvo obce Priekopa konštatuje , že uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 

13.10.2023 sú splnené. 

                                                                                               predkladá: starosta obce 

5.  Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti a miestnom poplatku za komunálny odpad ďalej len VZN o dani 

na rok 2024 a ďalej 

      Obecné zastupiteľstvo v tomto bode si vypočulo  návrh VZN o dani na rok 2024 ktoré bolo 

v rozprave rozdelené do jednotlivých hlasovaní podľa sekcii ktorými sa zaoberalo následne   boli 

prerokované jednotlivé body v tomto poradí : 

a. Návrh na zvýšenie poplatku za miestny komunálny odpad nebol schválený počtom hlasov 5 

proti, a výška poplatku za TKO ostala na pôvodnej sadzbe to je 17 € za obyvateľa schválené 5 

poslancami, pričom z diskusie vzišla požiadavka na redukciu vykladaných kuka nádob, toto sa 

dá dosiahnuť v prvom rade písomným vyrozumením občanov o potrebe nevykladania 

nenaplnených kuka nádob a triedením odpadu, v druhom rade pripraviť možnosť evidencie 



odovzdaných kuka nádob občanmi cez pridelené žetóny – samonálepky podľa poplatku za TKO 

z domácnosti so skúšobnou prevádzkou od 01.07.2024. Tieto zistenia budú podkladom 

k rozhodovaniu sa o poplatku za odpad pri tvorbe VZN o dani na rok 2025 

                                                                                                 predkladá: starosta  obce 

                                                                                                 zmena návrhu poslanci OZ 

b. Všeobecná hodnota lesa zadaná znaleckým posudkom vo výške 0,0844 €/m2 bola poslancami 

akcentovaná a následne schválená 5 poslancami 

                                                                                   Predkladá: starosta obce 

c. Sadzba dane za lesné pozemky uvedená v návrhu VZN o dani na rok 2024 bola počtom hlasov 

3 proti – Mihaľo, Treľo a Chomičová zamietnutá 

                                                                                    Predkladá: starosta obce 

       d,    Vzišli dva poslanecké návrhy na výšku sadzby dane za  lesné pozemky a to poslanec Mihaľo 

navrhol   sadzbu 1,3 % a poslankyňa Hostovičáková navrhla sadzbu 1,5 % o týchto sadzbách sa 

hlasovalo samostatne v poradí podania návrhov. Prvý návrh na 1,3 % získal podporu 2 poslancov 

Mihaľo a Chomičová a traja boli proti  druhý návrh na sadzbu 1,5 % získal podporu 3 poslancov Legeza, 

Treľo a Hostovičáková a dvaja boli proti z čoho vyplýva, že druhy návrh bol schválený a bude 

zapracovaný do VZN o dani z nehnuteľnosti 

                                                                                                 Predložili poslanci OZ : Mihaľo Eduard  

                                                                                                                                           Hostovičáková Monika 

6.  K prerokovaniu rozpočtu obce Priekopa na roky 2024 a výhľadovo na roky 2025 a 2026 

a.  OZ vzalo na vedomie správu hlavného kontrolóra k rozpočtu obce Priekopa na roky 2024 

a výhľadovo na roky 2025 a 2026 so skutočnosťou jej opravy nakoľko pri prerokovaní VZN o dani boli 

prijaté návrhy ktoré majú dopad na navrhnutý rozpočet a to pri znížení sadzby za lesné pozemky 

v objeme 3 367,02 € zaokrúhlene na cele stovky suma 3 400 € o ktoré sa poníži príjmova časť 

a následne sa poníži aj výdavková časť v sekcii kapitálové výdavky na rok 2024 ostatné údaje ostanú 

nezmenené. 

                                                                                             Predkladá: kontrolór obce 

                                                                                             Zmena: Mihaľo poslanec OZ 

b, Po tejto diskusii poslanci prerokovali navrhnutý rozpočet obce na roky 2024 a výhľadovo na roky 

2025 a 2026 už aj so zapracovanými zmenami vo výške 3 400,- € tak ako je uvedené v správe 

kontrolóra obce a po diskusii tento návrh rozpočtu schválili počtom hlasov 4 za poslanec Mihaľo sa 

zdržal z dôvodu nedoručenia tohto návrhu pred rokovaním OZ 

                                                                                           Predkladá: starosta obce 

c, V tomto bode ešte vystúpil starosta obce s informáciou o nutnej potrebe rozpočtových opatrení na 

nasledujúcom zasadnutí OZ nakoľko v rozpočte nie je uvedená položka preplatenia dotácie na 

rekonštrukciu Domu smútku vo výške 15 000 € , kde zatiaľ neprebehla kontrola z PPA a jej výška 

preplatenia a termín nie je známi. Zároveň bude potrebné uviesť v rozpočte aj našu spolu účasť na 

dotáciu z Environmentálneho fondu vo výške 5 % z vysúťaženej ceny nakoľko obec bude prijímateľom 

dotácie na obstaranie kompostérov do obce max. vo výške 21 261 €, kde by sa mala v krátkom čase 

zmluva o príspevku podpísať. 



7. Prerokovanie návrhu dodatku k zmluve o zriadení spoločného obecného úradu  

       Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh ktorý vzišiel z možného ukončenie zmluvy o zriadení 

spoločného obecného úradu v Sobranciach kde k 31.12.2023 podľa článku VI. Doba trvania táto 

zmluva zaniká, Dodatkom č. 2   sa tento termín mení na 31.12.2027. Poslanci OZ tento dodatok 

počtom hlasov 5 schválili. 

                                                                                         predkladá: starosta obce  

8.  Prerokovanie smernice o protispoločenskej činnosti 

    OZ vzalo na vedomie prednesenú smernicu obce o proti spoločenskej činnosti v obci Priekopa 

                                                                                               predkladá: starosta obce  

9. Prerokovanie návrhu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. pol rok 2024 

       Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh a bez zmien a doplnení tento návrh kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2024 schválilo počtom hlasov 5  

                                                                                               predkladá: kontrolór obce  

10. Prerokovanie návrhu rozpočtových opatrení 

       Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh a následne schválilo rozpočtové za rok 2023  

                                                                                               predkladá: starosta obce  

11. Rôzne: 

 -  V tomto bode  poslanci OZ  vzali na vedomie správu o použití služobného motorového vozidla 

starostom obce                                                                                                  

  -  informáciu o zrealizovaní výmeny topných telies v sále KD v objeme 4 749,80 € tak ako bolo 

schválené s navýšením o výmenu prietokového ohrievača vody v kuchyni KD v sume 685 € táto 

výmena nebola predmetom prieskumu trhu  

  -  vzali na vedomie ponuku f. Munipolis o zavedenie SMS hlásnika cez ich zadanie nakoľko obec 

niečo podobné už má a je to finančne menej náročné túto ponuku zamietlo, zároveň tu padol návrh 

poslanca Mihaľo o možnosti prevádzkovania sms hlásenia samostatné cez samostatný telefón 

poslancom OZ či by to nebolo lacnejšie, treba zistiť možnosti operátora Orange s ktorým je uzavretá 

zmluva o telekomunikačných službach. 

  - poslanci OZ vzali na vedomie informáciu z Klubu starostov ohľadom zámeny akcii VVS a. s. na 

dlhopisy VVS a. s. kde obec je na 217. mieste a musí počkať do spracovania našej dokumentácie 

  - poslanci schválili na akciu Silvester 2023 Ohňostroj, varenie kapustnice s oslovením Úžasných žien 

Priekopa, bez hudobného vystúpenia a zakúpením Šmapanského na privítanie roka pri polnočnej 

vatre  

-  poslanci OZ prerokovali a následne schválili poplatok za sálu KD na predajne akcie v objeme 10,- € 

za každú hodinu akcie počtom hlasov 5 za, je potrebne to zapracovať do poplatkov za sálu KD 

-  pri prerokovaní termínu na akciu Prikopčak 2024 poslanci zhodnotili, že termín konania je potrebné 

prediskutovať a dohodnúť s výborom Úžasne ženy Priekopa ako s pravidelným spoluorganizátorom 

akcie 



  - poslanci OZ na ponuku starostu obce s možnosťou vlastného návrhu ktorý získa najväčšiu podporu 

do rozpočtu na rok 2024 vo výške 5 000 € na zámer činnosti predniesli svoje návrhy p. Mihaľo 

zakúpenie kovektomatu do kuchyne KD a poslankyňa Hostovičáková návrh na zakúpenie 

štvorkolkovej kosačky s možnosťou napojenia snehovej radlice na chodníky. Tieto návrhy budú 

predmetom jednania OZ po  

 -  informáciu o získaní dotácie na kompostéry do obce Priekopa cez Environmentálny  fond  

 -  vzalo na vedomie správu o refundácii dotácie z PPA na rekonštrukciu Domu smútku  

 

13. Diskusia 

        K jednotlivým bodom rokovania bola vedená diskusia samostatne pri prerokovávaní a zároveň tu 

odzneli tieto príspevky.   

13.  Zhrnutie uznesenia z rokovania OZ 

     V tomto bode bol zhrnutý materiál ktorý bol dnešný deň prerokovaný na tomto OZ o ktorom sa 

nehlasovalo z dôvodu hlasovania pri každom bode jednania a uznesenie je spracované ako 

samostatné tlačivo ku každému bodu samostatne. 

14. Záver 

     V tomto bode sa starosta, Ing. Peter  S e k e r á k ,  poďakoval poslancom OZ obce za korektné 

a prínosné dnešné rokovanie  

 

    Overovatelia zápisnice  

 


